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Andrzej Kocyła

opłaty ul. Basztowa

zapytanie ustnie

Zapytał o opłaty  parkingowe na ul. Basztowej  .Czy 

mieszkańcy ul. Basztowej mają zniżki parkingowe?

Robert Pawłowski: opłaty parkingowe zostały 

wprowadzone po to aby była rotacja w 

komunikacji, stosowanie ulg dla mieszkańców ul. 

Basztowej nie wchodzi w grę. Po wakacjach 

powstanie projekt ponieważ chcemy ruszyć z 

planowaną budową miejsc parkingowych, tych 

miejsc w mieście jest ok. 100.

Chcemy opracować system miejsc postojowych 

stałych.
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parkingi miasto

wniosek ustnie

W imieniu mieszkańców swojego okręgu wyborczego, 

zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości 

wydzierżawiania miejsc parkingowych na parkingach 

znajdujących się przy blokach mieszkalnych.

Ograniczy to w znacznym stopniu jazdę mieszkańców  po 

całym mieście w poszukiwaniu miejsca do parkowania i 

przyniesie dochód dla budżetu miasta. Chodzi oczywiście 

o parkingi poza strefą płatnego parkowania.

Robert Pawłowski: nad tym problemem 

pracujemy. Nie chcemy aby to stworzyło sytuację, 

że całe miasto będzie w kopertach.
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bezpieczeństw ZOKiR

informacja ustnie

Zgłosił, że spowalniacz ruchu  na placu za ZOKiR rozsypuje 

się.

Robert Pawłowski: jak już informowałem, jeżeli 

chodzi o spowalniacze to będziemy szli w kierunku 

wykonywania spowalniaczy z kostki brukowej.
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sport Hala Tęcza

wniosek do bu ustnie

Poinformował, że na spotkaniu w Hali Sportowej 

dowiedział się, że  godziny treningów dzieci były 

uzgadniane z trenerem i rodzicami. Ustalił ponadto, że 

stan maszyny sprzątającej klej z podłogi po treningach  

piłki ręcznej jest bardzo zły. Dlatego jest za  zakupem 

nowej maszyny, co znalazło swoje odzwierciedlenie w 

budżecie na 2016 r.
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